



လေးစားအပ်ပါသော

၏ မိဘနှင့်အုပ်ထိန်းသူများ

ရှိ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များသည် ပညာရေးနှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်မှုကို အဆင့်ဆင့်အားဖြင့် အခြေအနေ တိုးတက်အောင် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုဆိုင်ရာ တုန့်ပြန်မှု (Response to Intervention-RtI) အညွှန်းဘောင်ကို သတ်မှတ်စီစဉ် ပေးသည်။ ထို့ပြင် ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားအားလုံးအတွက် ပညာရေးနှင့် အပြုအမူပိုင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်မှုကိုပေးပြီး အချို့ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားများသည် နောက်ထပ် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုတို့ကို လိုအပ်ကောင်းလိုအပ်နိုင်သည်။ ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ကျောင်းသားဘဝတလျှောက်လုံး အောင်မြင်မှုအတွက် ရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများ ကို တတ်နိုင်သလောက် ရရှိနိုင်စေရန် သေချာစေမှုအတွက် ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုများကို သတ်မှတ်စီစဉ်ပေးသည်။

ကျောင်းဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် သည် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကြားဖြတ် ပံ့ပိုးမှုအစီအစဉ်မှ အကျိုးကျေးဇူးရရှိလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်သည်။ လူမှုပညာရေးဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ပညာပေးအဖွဲ့ (Social Academic Instructional Group-SAIG) ဟုခေါ်ဆိုသည့် အပြုအမူဆိုင်ရာ ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးရေးအနေဖြင့် သင့်ကလေးအား အပြုအမူနှင့်ပတ်သက်၍ ကူညီလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပြီး အနေဖြင့် ကျောင်းတွင် ပိုမိုအောင်မြင်မှုကို ရရှိနိုင်သည်။

SAIG တွင် အောက်ပါနည်းလမ်းများ ပါဝင်သည်-

- ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး၏ ပံ့ပိုးမှုဖြင့် ကျောင်းသားများမှ အုပ်စုငယ်များအတွင်း တွေ့ဆုံခြင်း
- ကျောင်းသားများမှ ပြီးခဲ့သည့်ရက်သတ္တပတ်အတွင်း ဘာတွေက အလုပ်ဖြစ်သည်နှင့် ဘာတွေက အလုပ်မဖြစ်ဘူး တို့ကို ဆွေးနွေးခြင်း
- ကျောင်းသားများမှ အပြုအမူဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုအသစ်ကို လေ့လာနိုင်ခြင်းမှ အုပ်စုဖွဲ့ဆောင်ရွက်ချက်အတွင်း ဤကျွမ်းကျင်မှုကို ကျင့်သုံးရန် အခွင့်အရေးရရှိခြင်းနှင့် လာမည့်ရက်သတ္တပတ်အတွက် ရည်မှန်းချက်များ ချမှတ်ခြင်း
- စာသင်ခန်းဆရာများမှ SAIG အတွင်း ကျောင်းသားများ လေ့လာသင်ယူရရှိသည့် ကျွမ်းကျင်မှုအသစ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကျောင်းသားတစ်ဦးစီနှင့် ဆက်လက်တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသား၏ တိုးတက်မှု အခြေအနေများကို နေ့စဉ်တိုးတက်မှုအစီရင်ခံစာ (Daily Progress Report-DPR) သုံး၍ မှတ်တမ်းတင်မည်။

သင့်ကလေး၏ ကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုအကြောင်း မေးခွန်းများရှိပါက သင့်ကလေး၏ ဆရာထံ သို့ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။ သင့်ကလေးအား ဤကြားဖြတ်ပံ့ပိုးမှုအစီအစဉ် မပါဝင်ရန်လိုလားပါက ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော ရွေးချယ်စရာများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နောက်ထပ်ဆွေးနွေးရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံဆက်သွယ်ပါ။

သင့်ကလေးအောင်မြင်မှုအတွက် စဉ်ဆက်မပြတ် ပံ့ပိုးပေးသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်